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Výška sauny
Vložil Anonymous - 06/11/2008 19:26
_____________________________________

Dobrý den. Nikde jsem zatím nenašel jaká je nejvhodnější výška sauny. Kompromis mezi vytopením a
pocitem prostornosti.
Děkuji za radu.

============================================================================

Re: Výška sauny
Vložil Pavel Dostál - 09/11/2008 18:19
_____________________________________

Dobrý den. Dříve se do ČR dovážely sauny, které měli i výšku 1,95m, což je asi minimum, které bych
volil. Naopak v současné době se dělají výšky 2-2,1m. Naše firma většinou dělá výšku kolem 2,09 a to z
důvodů délky palubek. Myslím, že je to i z hlediska prostoru a vytopení rozumný kompromis. 
Výše uvedené platí pro 2 úrovně lavic. 

U 3 úrovní lavic je výška většinou 2,4m a více, ale to se většinou týká veřejných saun.
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